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Protokół Nr 38/2021

z posiedzenia Komisji Budżetu i Handlu Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 8 lutego 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Janusz Tomas - Przewodniczący;
2. Anna Miczko - Z-ca Przewodnicz4cego;
3. LucynaPająk-Członek;
4. Zdzisław Grzeca - Członek;
5. Robert Sieg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Skarbnik Gminy - Amia Buchwald;
2. Dyrektor Żłobka - Danuta Daszkiewicz;
3. Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek;
4. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Janusz Tomas, który po
powitaniu zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Informacja z realizacji budżetu Żłobka i Klubu Dziecięcego za 2020r.;
3. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zwolnienia lub zwrotu części opłaty

pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie za 2021r.;

4. Ocena realizacji budżetów jednostek pomocniczych gminy za 2020r.;
5. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
6. Wolnewnioskiizakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Żłobka przedstawiła Komisji informację z realizacji budżetu tej
placówki za 2021r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).
Podkreśliła, że niepokojąca jest coraz mniejsza kwota na dziecko z programu ,Maluch?.
W 20l4r. była to kwota ponad 500zŁ na każde dziecko, w 2020r. była to kwota l 35zł. ,
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a w roku obecnym jest to kwota rzędu tylko 80zł. Powoduje to, że koszty utrzymania
Żłobka coraz bardziej obciążają gminę. Dodała, że je?i zdaniem dofinansowanie jest
coraz mniejsze dlatego, że kwota na Żłobki pozostaje ta sama, a coraz wie,ce3 się ich
buduje. Odnośnie pandemii powiedziała, że 99% kadry Żłobka zapisało się na
szczepienia przeciwko COVID-19.

Kierownik Klubu Dziecięcego przedstawiła informację z realizacji budżetu tej placówki
za 2020r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Dodała, że dziecko
w Klubie Dziecięcym jest dofinansowane z programu ,Maluch? również w kwocie
80zŁ, tak jak w Żłobku.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Spaw Obywatelskich przedstawiła Komisji projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie zwolnienia lub zwrotu części opłaty pobranej od
przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Sępólno Kraj eńskie
za 2021r. Nadrnieniła, że projekt uchwały ma związek ze stratami poniesionymi
wskutek panującej pandemii koronawirusa.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Skarbnik Gminy przedstawiła wydatki jednostek pomocniczych gminy za 2020r.
na przykładach samorz4du mieszkańców Nr 2, Sołectwa WaMowo i Sołectwa Lutowo
(wydatki stanowią załączniki do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad. 5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego p osiedzenia
w miesiącu styczniu br.

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Tomas poinformował, że kilku radnych zwróciło się do niego, aby ponownie
przedyskutować temat podwyżki diet dla radnych. Dodał, że poparłby wzrost diet, ale
pod warunkiem że zaakceptują to wszyscy radni. Podla?eślił, że motywacja jest taka, iż
od dwóch kadencji te diety nie zostały podniesione. Zapytał Skarbnika Gminy, jakie
diety są wypłacane radom nadzorczym naszych spółek, ile posiedzeń miesięcznie %dź
kwartalnie odbywają te rady, oraz kto uchwala diety dla tych rad, zwrócił się o
udzielenie takiej informacji na piśmie. Skarbnik Gminy wskazała, że członkowie rad
nadzorczych pobierają nie dietę, lecz wynagrodzenie. Zasugerowała, że przygotuje
informację o wynagrodzeniach rad nadzorczych za okres lat 2019 - 2021 ;
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- Pan Grzeca zapytał, czy w tyi'n miesiącu nie będzie żadnych zmian w budżecie gminy.
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że do chwili obecnej nie było takiej potrzeby, bo nie
było wniosków jednostek podległych, jeśli cos się wydarzy i będzie jeszcze np. decyzja
wojewody to zmiany zostaną wprowadzone w formie zarządzenia.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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